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Over ‘stand van zaken moties’: 

1. Welke alternatieven ziet het 

College 
voor 

een fietstunnel onder de bewuste rotonde? 

2. 
Welke 

maatregelen 
om de toenemende 

verkeersintensiteit 
te 

beperken op 

de 

rotonde 
N226 in 

het 

bijzonder 
en 

op 

de 

N226 in het 

algemeen, 
vormen onderdeel 

van de 

gesprekken 
tussen 

gemeente 
en 

provincie? 

  

Vraagsteller 
& 

Fractie 

J. 

Bessembinders, 

CDA 

J. 

Bessembinders, 

CDA 

Antwoord 

1. Het 

college 
ziet 

geen 

alternatieven voor 

een fietstunnel. Wel ziet de 

gemeente 

mogelijkheden 
om de 

verkeersveiligheid op 

de 

noordelijke 
fietsoversteek 

te 
verbeteren. 

De 

gemeente 
is hierover 

met 
de 

provincie 
in 

gesprek, 
om 

te 
kijken 

welke 

opties 
volgens 

beide 

partijen 
tot 

een 

verbetering 
van die 

verkeersveiligheid 
kunnen leiden. 

Op 
dit 

moment 

zijn 

er 

overigens 
nog geen 

concrete 
plannen 

waar beide 

partijen 

mee 

akkoord 

zijn. 
Zodra 

wij 
hier meer 

duidelijkheid 
over 

hebben, 
zullen 

wij 
u als 

raad informeren. 

  

  

2. 
Ook 

op 

het 

gebied 
van het afnemen van 

de verkeersintensiteit 

kijken wij 

gezamenlijk 
met 

de 

provincie 

naar 

mogelijke oplossingen. Hierbij 
wordt 

bijvoorbeeld gekeken 
naar de 

mogelijkheid 

om het verkeer via een andere 
route te 

laten 

rijden. 
Dit zou 

bijvoorbeeld 

gestimuleerd 
kunnen worden door het 

verlagen 
van de snelheden 

op 

de N226. Ook 

op 

dit 

onderwerp 
zijn 

er 

nog geen 
concrete 

plannen 
en zullen 

wij 
u informeren als deze 

concreter worden.   

Gemeente 

Woudenberg 

Portefeuillehouder 

| 
Ambtenaar 

Boeve 

— 

de Kruif 

| 

Boeve 

— 

de Kruif 

  

  

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)
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3. Over de ‘Netwerkstudie N224’: 

Is het 

mogelijk 
dat het 

College, 
voor zover 

nog 

niet 

gebeurd, 
de 

opdracht 
aan het 

onderzoeksbureau voor de Netwerkstudie 
N224 

deelt 
met 

de Raad? 

  

Vraagsteller 
& 

Fractie 

J. 

Bessembinders, 

CDA 

  

Antwoord 

De 3 
gemeenten 

en 2 

provincies 
hebben 

gezamenlijk 
een 

opdrachtomschrijving 

opgesteld 
voor de 

Netwerkstudie, 
zie 

bijgevoegd 
document. 

De 
ingediende 

offertes 

zijn 
door de 5 overheden 

gezamenlijk 
beoordeeld. 

De 

provincie 

Gelderland is 

penvoerder 
en verricht alle 

administratieve zaken rond de studie,   

Portefeuillehouder 

| 
Ambtenaar 

Boeve 

— 

de Kruif 

| 

  

  

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)


